
Stanovisko výboru olomouckého KS ČSS k prodeji brněnské střelnice 

 

 
Na svém jednání 18.12.2009 se členové olomouckého KS ČSS shodli na nesouhlasu 

s prodejem brněnské střelnice. Znepokojující jsou zvláště tyto aspekty: 

- svaz, ani jeho předchůdci nebyli schopni vyřešit převod pozemků, ačkoliv to zákon 

umožňoval a vedení svazu o této možnosti věděla. 

- byla zanedbána údržba objektů. 

- zdůvodnění prodeje nám připadá účelové 

- rozhodnutí je učiněno pod tlakem v časové tísni 

- na jednání VV ČSS 19.11.2009, kterého jsme se bohužel nezúčastnili nebylo 

hlasování o prodeji v programu 

- dle našeho názoru i dle vyjádření revizní komise je rozhodnutí v rozporu se 

stanovami ČSS, o prodeji může rozhodnout jen sjezd delegátů. 

- nevěříme, že byly vyčerpány všechny prostředky pro udržení střelnice 

- vzhledem k tomu, že svaz nevlastní v Brně, ani okolí žádné pozemky, na nichž by 

bylo možné postavit novou střelnici, zdá se nám záměr na stavbu střelnice jako 

nereálný zvláště v současné finanční situaci svazu i státu. 

 

Za výbor olomouckého KS ČSS        předseda Ing John   


